
                                         Z Á P I S N I C A 
                            zo zasadnutia členov výboru mestskej časti č. 3 
 
 
Dátum a miesto: 13. 02. 2024 /utorok/ o 16:00 hod. v Kultúrnom dome Šaľa - Veča 
 
Prítomní:      Mgr. Ildikó Jarošová, Ing. Slavomír  Kališ, Marek Molnár, Miloš Rehák       
                              
Neprítomní - ospravedlnení:  
                              Ing. Peter Andráši, Ing. Peter Jaroš, JUDr. Anna Torišková  
 
Verejnosť:           Ľuboš Jaroš,     
                                             
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Podnety od občanov 
3. Materiály k 1. zasadnutiu Mestského zastupiteľstva v Šali v roku 2024 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
 
Priebeh zasadnutia VMČ č. 3: 
 
1. Otvorenie:  
 
 Rokovanie otvoril a viedol predseda VMČ č. 3  pán   Miloš   Rehák.   V    úvode  privítal 
všetkých prítomných. Na základe prezentácie boli prítomní 4 členovia VMČ č. 3 a za verejnosť 
sa prezentoval 1 občan.   

 
 
2. Podnety od občanov: 
 
        Za verejnosť predložil Ing. Slavomír Kališ podnet, ktorý mu bol doručený mailom, 
v ktorom sa  obrátil na neho  zo žiadosťou o úpravu cestovania zo sídliska Veča - žel. stanica. 
Myslí si, že môže písať za všetky sestričky, sanitárky, upratovačky, ktoré dochádzajú do 
zamestnania - nemocníc v Bratislave. Prišlo k úprave grafikomu ŽSR , žiaľ k rannému vlaku 
5.13 hod (cez víkend a sviatok) nemajú autobus zo sídliska Veča na stanicu. 
Autobus Arivy zo Selíc z odchodom 5.03 hod posunutý nebol, chodí podľa starého grafikomu 
a nestíhajú vlak. Myslí si, že mesto môže a má nato “ páky” vyjednať s prepravcom Ariva o 
skorší odchod busu o 5-8 min. Vo večerných hodinách vlak z Ba ( pri meškaní) príde cca 20.35 
hod do Sa, MHD má odchod 20,25 hod + 5 min. a nestíhajú MHD. 
Isto môžu zvoliť alternatívnu prepravu: 
- auto - nie každí vlastní auto a momentálne sa nedá, kde parkovať 
- bicykel - kolegyni už 2 bicykle ukradli na žel. stanici 
- peši - aj túto alternatívu vyskúšali, po moste sa ide zle, svieti každé druhé osvetlenie a pri 
prechode zo svetla do tmy si nevidíte pod nohy, ľahko môže prísť človek k úrazu 
- taxi - cena na Veču je 5-8€ ! 
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V práci sa starajú o Naše životy a životy Našich blízkych, zaslúžia si aj oni sa dostať bezpečne 
k svojim rodinám a domovom. Pracujú 24- hod po celý rok aj cez víkendy a sviatky! Prispievajú 
do spoločnej mestskej kasy zo svojich dani, tak hádam si zaslúžia, aby sa aj mesto postaralo o 
svojich občanov. 
 
       Ďalej za verejnosť predložil pán Miloš Rehák podnet od občana, ktorý chcel upozorniť na 
to, že je slabé osvetlenie na priechode pre chodcov na ulici Nitrianska pred kostolom vo Veči.  
 
 

 
3. Materiály na 8. Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali v roku 2023: 
 

Prítomní členovia VMČ č. 3 diskutovali o materiáloch, ktoré budú predmetom rokovania 
MsZ,  ktoré   sa   uskutoční  dňa 15. 02. 2024.  
  
 
4. Rôzne:  
 
     V tomto bode programu neboli  riešené žiadne návrhy, podnety. 
    
 
   
5. Záver:  
  
       Pán  Miloš  Rehák   na záver  poďakoval  všetkým  prítomným  za účasť na  zasadnutí 
členov VMČ č. 3. 
 
 
 
V Šali dňa 14. 02. 2024  
 
 
                                                                                                   Miloš Rehák 
                                                                                              Predseda VMČ č. 3    
 
 
 
 
Zapísala:  Mgr. Jarošová Ildikó 
 
Na vedomie: 

1. primátor mesta 
2. zástupkyňa primátora 
3. zástupca primátora 
4. prednostka MsÚ 
5. vedúca – oddelenia organizačné a správne 
6. členovia výboru 


